
Zápisnica 

Z členskej schôdze Slovenského retriever klubu 

Veľké Úľany 21.9.2024 

 

1. Zahájenie členskej schôdze  

P. Dušan Valenta, prezident SRK, zahájil členskú schôdzu a privítal prítomných členov.  

2. Registrácia prítomných členov  

Podľa overenej prezenčnej listiny bolo na členskej schôdzi prítomných 98 členov SRK. 

 3. Voľby komisií a overovateľov zápisnice  

Voľby do komisií prebehli bez výmeny navrhovaných členov.  

Návrhová komisia: 

 Hrmová Monika  

 Holická Monika 

 Ilavská Beáta 

- 98 členov hlasovalo 
- Za: 51 proti:  43 zdržali sa: 4 

Mandátová komisia:  

 Kúdelová Andrea 

 Dobročáni Viera  

 Hrmo Tomáš 

- 98 členov hlasovalo 
- Za: 58 proti: 37  zdržali sa: 3 

Overovatelia zápisnice: 

 Prágai Eva 

 Ilavský Ivan 

- 98 členov hlasovalo 
- Za: 51 proti: 40 zdržali sa: 7 

4.Oboznámenie s programom a priebehom členskej schôdze 

p.V. Schovanec navrhol zmenu programu členskej schôdze a to poradie bodov, stanovy a volebný 
poriadok. Pôvodný program bol zverejnený 15 dní pred členskou schôdzou podľa stanov SRK. Návrh  
V. Schovanca bol doručený 4.9.2024 a preto nemohla byť dodržaná lehota na zverejnenie podľa 
stanov. Neskoré doručenie návrhu V. Schovanec odôvodnil ich 3 mesačnou prípravou. 

 



Prezident klubu predniesol pôvodný program a priebeh členskej schôdze a dal hlasovať: 

- 98 členov hlasovalo 
- Za: 48 proti: 44 zdržal: 6 

 

5. Schválenie rozpočtu  

Ekonóm klubu - I. Kašubová predniesla návrh rozpočtu na rok 2024. 

Pani A. Feťková bola proti rozpočtu na rok 2024, resp. navrhla aby bol rozpočet schvaľovaný skôr ako 
v septembri daného roka. 

Viceprezidentka uviedla, že v minulosti bolo členmi dohodnuté, že členská schôdza a schvaľovanie 
rozpočtu bude bývať na najväčšej klubovej akcii kvôli šetreniu nákladov klubu aj členov.  

Pani M. Rajtárová nesúhlasila s rozpočtom na rok 2024. 

Počas diskusie o rozpočte odišla z členskej schôdze členka K.Násadová. (18:40) 

Schvaľovanie rozpočtu na rok 2024 

- 97 členov hlasovalo  

- za: 50  proti: 36 zdržali sa: 11 

6. Odvolanie člena p.V. Schovanca   

Pán V. Schovanec uviedol že bezdôvodne nezasahoval do údajov na stránke, nevyhotovoval zvukový 
záznam . Členovia výboru, ktorý sa zúčastnili výboru 14.3.2024 v Bernolákove uviedli že V. Schovanec 
klame. 

P. prezident klubu dal hlasovať o odvolaní člena: 

 - 97 členov hlasovalo 

 -za : 46  proti: 49 zdržali sa: 2 

Člen klubu V. Schovanec nie je vylúčený zo SRK. 

7. Rôzne – diskusia  

A) Viacerí členovia uviedli že považujú za nevhodné konanie výborových schôdzi v cukrárni 
a členských schôdzí konaných na otvorenom priestranstve. 

Počas diskusie odišli z členskej schôdze členky p. M. Marušinová a p. J. Švecová 

B) p. J. Kukán navrhol disciplinárnu komisiu. 

C) Do budúcej členskej schôdze sa doplní úprava a doplnenie stanov- návrh V. Schovanca  

D) KRK navrhuje prehodnotenie skoršieho termínu členskej schôdze. 

E) návrh od p. I. Ďurčanskej aby NSDTR mali zľavu 50% na uchovňovacom poplatku po vykonaní 
vyšetrenia očí 

F) Súčasťou originálnej zápisnice, ktorá je podpísaná overovateľmi zápisnice je taktiež originálna 
zápisnica návrhovej komisie. Dokumenty sú uložené na archiváciu u sekretárky klubu. 



8. Záver členskej schôdze  

p. Dušan Valenta sa rozlúčil s prítomnými členmi a ukončil členskú schôdzu.  

 

Zapísal: Adriana Martonková 

Zápisnicu overili: Eva Prágai, Ilavský Ivan 


